
PN100 PETG SK SKYGREEN 高流动性 化妆品包装 膏霜罐

产品名称 PN100 PETG SK SKYGREEN 高流动性
化妆品包装 膏霜罐

公司名称 余姚得亿塑化有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:SK化学
型号:PN100
产地:韩国

公司地址 浙江省余姚市余姚中国塑料城国际商务中心3幢7
05室

联系电话 0574-62532768 18892672536

产品详情

PN100是一种醇改性共聚酯 （PETG） 热塑性树脂，具有粘度值低、流动性好、透明度高等特点，
适用于注塑成型工艺，常被用于注塑各种厚度的制品，尤其适用于薄壁产品，且即使被用于厚壁制品仍
能保持良好的透明度，具体应用例如：化妆品包装、厚底膏霜罐、大面积透明面板、光学制品等。

PN is an injection grade that boasts the best fluidity among the SKYGREEN series.

The unique fluidity of the PN series makes it most suitable for the production of small, thin items in a variety of
designs.

PN100 is a glycol modified co-polyester (PETG) thermoplastic resin, with low viscosity, good flowability and
transparent. 

 

 

SKYGREEN PN系列有4种产品可供选择，其出色的性能使其成为各种应用的理想选择。SKYGREEN 
PN系列具有出色的透明度和流动性，使其适用于注塑复杂设计的小而薄的零部件。与其他SKYGREEN牌
号相比，PN100具有出色的流动性。

SKYGREEN PN不含受欧盟RoHS法规管制的双酚衍生物（BPA等）和邻苯二甲酸酯类增塑剂成分。
它还符合韩国、美国、欧洲、中国和日本对食品接触材料的要求。

Available in 4 unique grades, SKYGREEN’s outstanding features make it an ideal choice for a variety of
applications. SKYGREEN PN series offers combination of great clarity and flowability that makes it injection molding



intricate designs with small and thin parts. Among other SKYGREEN grades, PN100 has outstanding flowability. 

SKYGREEN PN does not contain Bisphenol derivatives (BPA etc.) and Phthalate-based plasticizer components
regulated by the EU RoHS regulations. It also meets the requirements for food contact materials in Korea, the US,
Europe, China, and Japan.

 

  特性 Key Attributes

晶莹剔透Clarity

良好的流动性 Flowability

耐化学性 Good chemical resistance

不含双酚A BPA free

 

  应用Applications

化妆品包装 Cosmetic Packaging

护肤品包装（瓶子、罐子） Skin Care Packaging (Bottles, Jars)

彩妆包装 Color Cosmetics Packaging

家居用品 Consumer Housewares

家用电器 Home Appliances

食品和饮料包装Food and Beverage Packaging

文具 Stationery

其它 Others

 

  主要加工方式Primary processing methods

注塑成型 Injection molding
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